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ZAPISNIK 
 

ZOOM skupščine Zbornice gorskih centrov–GZS v torek, 23.3.2021 ob 13. uri 
 

 
Prisotni člani: Damjan Pintar – predsednik ZGC-GZS, Jože Oplotnik, Borut Pirih (oba Hotel Cerkno d.o.o.), 
Janez Dekleva (Dejan Rodošek s.p., Rimski vrelec), Suzana Srdić (GTC Golte), Milan Sajovic (HIT Alpinea), 
Barbara Božič (RTC Krvavec), Aleš Slapar (Unitur d.o.o.) 
Opravičeno odsotni: Irena Golc (RTC Žičnice Kranjska Gora) in Ivan Pfeifer (ZPO Celje, Celjska koča) 
Odsotni člani: Boštjan Klinar (Vogel) 
Ostali prisotni: Marjan Čuk – v.d. direktorja ZGC-GZS, Manuela Božič Badalič – predsednica ZSŽ-GIZ, Ernest 
Kovač – strokovni sodelavec ZSŽ-GIZ in Danilo Brecelj – sekretar ZSŽ-GIZ 
 
Predsednik je ugotovil, da je skupščina sklepčna in predlagal sledeči dnevni red:  

1. Poročilo o delovanju zbornice v letu 2020 
2. Plan dela v letu 2021 
3. Razno 

Prisotni člani so se s predlaganim dnevnim redom strinjali. 

 
1. Poročilo o delovanju in poslovanju zbornice v letu 2020 je bilo posredovano vsem članom. Predsednik 

ga je na kratko še enkrat predstavil. 
Kovač je predstavil aktivnosti v zvezi z usposabljanji.  
Mednarodno sodelovanje sta predstavila predsednik Pintar in Kovač. 
Finančno poslovanje zbornice v letu 2020 je predstavil Čuk. 
 
Sajovic je postavil vprašanje glede stroškov zbornice v postavki „Ostali stroški“. Čuk je razložil, da so 
to stroški, ki jih ima zbornica v povezavi s pisarno na GZS (ogrevanje, voda, elektrika, najem opreme, 
amortizacija, itd). 
V nadaljnji diskusiji je bilo izpostavljeno, da je za razliko med prihodki in stroški v višini skoraj 6.000 
eur potrebno s strani ZSŽ-GIZ izstaviti račun za opravljanje dela strokovnega sodelavca Kovača na 
področju usposabljanj. 
 
Soglasno je bil sprejet 
sklep: 
Sprejme se poročilo o delovanju in poslovanju ZGC-GZS za leto 2020. 
 

2. Plan dela v letu 2021: 
Predsednik je prisotne seznanil z dejstvom, da bo težišče delovanja zbornice še vedno izvajanje 
aktivnosti v povezavi z javnim pooblastilom za usposabljanje žičniških delavcev. Poleg tega si bomo 
prizadevali okrepiti delovanje tako na domačem kot na mednarodnem področju. 
 
Pričakuje se povečanje člansta za predvidoma tri člane. Glede morebitnega članstva ostalih 
upravljavcev žičniških naprav in smučišč v ZGC se uskladita vodstvi obeh organizacij. 
 
Predsednik ocenjuje, da bi bilo nujno zagotoviti oglaševanja gorskih centrov tudi izven zimske sezone 
zato je potrebno preveriti možnosti za različne oblike oglaševanja, ki članov zbornice nebi dodatno 
bremenili. V ožji skupini (Pintar, Pirih, Božič) se pripravi usterezen predlog. Predsednik bo na to temo 
kontaktiral SZS in preveril tudi druge možne kanale, kjer bi se Gorski centri tudi preko leta več 
pojavljali.  
 
Planirane aktivnsti v zvezi z javnim pooblastilom za usposabljanja, razširjenjem usposabljanj na nove 
profile (reševalci, nadzorniki), spremljanje morebitnih razpisov na področju usposabljanj, itd. je 
predstavil Kovač. Predsednik ga je prosil, da pripravi plan v pisni obliki. 
 
Predsednik je predlagal pripravo mednarodnega ZOOM dogodka na temo poletnega turizma v gorskih 

http://www.skislovenia.net/
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centrih, kjer bi izmenjali izkušnje z nekaterimi podobnimi ponudniki gorskih centrov, ki so člani 
FIANET in bi bili pripravljeni deliti svoje izkušnje.  
 
Predsednik je opozoril na različne čezmejne projekte EU, kjer so na razpolago znatna sredstva. Gre 
za projekte, kjer sodeluje več partnerjev (cca 3 do 5) iz različnih držav. Področji je sicer več, eno je 
tudi digitalizacija. Realne možnosti sodelovanja so sicer velike, a je potrebno profesionalno delovanje 
že v fazi priprave projektov. Določiti je potrebno organizacijo ali osebo, ki bi lahko to prevzela. 
Zaenkrat rešitve nimamo. O tem se bo potrebno še dodatno pogovoriti. 
 
Brecelj je predlagal, da se izkoristi možnosti prenosa znanja delovanja smučarskih gorskih centrov na 
področje bivše Jugoslavije. V kontaktih s posameznimi upravljavci iz držav, ki so nastale na tem 
področju so potrebe jasno izražene. Skupaj z Mednarodnim centrom za prenos znanja (Janez 
Dekleva) je smiselno prevzeti pobudo ter zvezam in posameznim upravljavcem ponuditi sodelovanje. 
Nacionalnim zvezam upravljavcev bi lahko izdatno pomagali pri uključevanju v mednarodni 
organizaciji FIANET in OITAF. 
 

3. Razno: 
predsednik Pintar in Manuela Božič Badalič sta poročala o srečanju z direktorjem avstrijskega 
smučišča Tromeja g. Loescherjem, ki je tudi predstavnik Koroških smučišč, na temo državnih pomoči 
zaradi korona krize. Ugotovitve s sestanka so, da imajo tako upravljalci smučišč kot tudi ponudniki 
namestitvenih kapacitet izdatno ažurno pomoč.  
Na osnovi prejetih informacij, so bile vzorčno pripravljene projekcije pomoči za tri slovenska smučišča, 
Kope, Roglo in Krvavec. Posredovane so bile ministroma g. Vrtovcu in g. Počivalšku, svetovalcu 
vlade g. Lahovniku ter poslancu g. Krivcu. Odzivov še ni. Zadeva pa je zaskrbljujoča, saj ni več 
govora o dodatnih pomočeh turizmu, kar je bilo obljubljeno, niti o PKP 9, ki je bil v času sprejema PKP 
8 omenjan kot zanesljiv. 

 
 
Skupščina je bila zaključena ob 14.15. 
 
Zapisal: Danilo Brecelj  
 
V Ljubljani, 24.3.2021 
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